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Zápisnica z ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nižnej  

konaného dňa 5. decembra 2018 v zasadačke OcÚ 

 

 

Prítomní:  

Ing. Jaroslav Rosina – starosta obce, JUDr. Jozef Šveda – prednosta OcÚ, predseda a členovia 

miestnej volebnej komisie, Jozef Žák – riaditeľ Technických služieb Nižná. 

Poslanci:  Ján Bolibruch, Rastislav Brčák, Agáta Ličková, Ing. Martin Lukaščík, Ján Mišík,    

Ing. Martin Nákačka, PaedDr. Stanislava Opátová, Mgr. Marek Reguly, Jozef 

Virostko, Martin Žuffa. 

Hostia: Mgr. Ľubomír Ivan – riaditeľ ZŠ s MŠ v Nižnej, Andrej Brčák. 

Obyvatelia Obce Nižná.  

 

Mgr. Roman Kašuba a hlavná kontrolórka obce Ing. Mária Kurcinová vopred ohlásili svoju 

neúčasť zo zdravotných dôvodov. 

 

K bodu č. 1 -  Otvorenie zasadnutia 

Starosta obce Ing. Jaroslav Rosina zvolal ustanovujúce zasadnutie OcZ v zmysle § 12 ods. 1 

tretia veta zákona SNR č. 369/1990 Zb. Na úvod zasadnutia odznela štátna hymna Slovenskej 

republiky. Starosta obce privítal prítomných na ustanovujúcom zasadnutí OcZ, následne 

konštatoval, že z 11 zvolených kandidátov na poslancov OcZ je prítomných 10, čo je 

nadpolovičná účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášaniaschopné.  

 

K bodu č. 2 - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce za overovateľov navrhol poslankyňu Agátu Ličkovú a poslanca Ing. Martina 

Lukaščíka, za zapisovateľku Veroniku Latkovú. Poslanci nepredložili iný návrh.  

Hlasovanie:  prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

 

K bodu č. 3 - Oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do obecného zastupiteľstva a 

odovzdanie osvedčení o zvolení novozvolenému starostovi a poslancom novozvoleného 

obecného zastupiteľstva 

Prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda oznámil výsledky voľby starostu obce Nižná a 

výsledky volieb do obecného zastupiteľstva za okrsok č. 1 – č. 4.  

Predseda miestnej volebnej komisie Daniel Korčuška odovzdal osvedčenia o zvolení 

novozvolenému starostovi obce a poslancom novozvoleného obecného zastupiteľstva. 

Poslanci OcZ vzali na vedomie výsledky voľby starostu obce a volieb do obecného 

zastupiteľstva. 
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K bodu č. 4 - Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce 

Novozvolený starosta obce Nižná Ing. Jaroslav Rosina zložil sľub v znení: 

„Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať 

záujmy obce a Slovenskej republiky. Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a 

ostatné všeobecne záväzné právne predpisy budem pri výkone svojej funkcie starostu uplatňovať 

podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia.“, 

čo potvrdil svojim podpisom. Následne novozvolený starosta obce prebral insígnie a vedenie 

prvého zasadnutia nového obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu č. 5 – Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva 

Starosta obce Ing. Jaroslav Rosina prečítal znenie sľubu poslanca v znení: 

„Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať 

záujmy obce, dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné 

všeobecne záväzné právne predpisy a pri výkone svojej funkcie poslanca obecného 

zastupiteľstva ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia.“ 

Desať poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva zložili sľub podpisom pod text sľubu. 

 

K bodu č. 6 –  Vystúpenie starostu 

Starosta obce Ing. Jaroslav Rosina predniesol slávnostný príhovor, kde poďakoval za spoluprácu 

poslancom a poslankyniam predchádzajúceho OcZ, organizáciám, partnerom a Farskému úradu 

v Nižnej. Prítomných vyzval na diskusiu, spoločnú spoluprácu, rozvoj obce a taktiež 

zodpovedné vykonávanie poslaneckého mandátu. V príhovore starosta obce spomenul aj 

predvolebnú kampaň, ktorá bola náročná z dôvodu, že v rámci kampane boli na jeho osobu 

podané trestné oznámenia. V závere starosta obce poďakoval svojim rodinným príslušníkom 

a blízkym priateľom, aby mu pomáhali niesť bremeno vedenia úradu. 

Poslanci OcZ vzali na vedomie vystúpenie novozvoleného starostu obce. 

 

K bodu č. 7 - Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia a návrhovej komisie 

Starosta obce Ing. Jaroslav Rosina oboznámil prítomných poslancov s predloženým programom, 

pričom navrhol zaradiť bod „Schválenie odmeny zástupcu starostu obce a schválenie odmien 

pre poslancov, predsedov komisií a členov komisií (poslancov a neposlancov) za III. a IV. 

štvrťrok 2018“. Zároveň dal možnosť poslancom OcZ doplniť program zasadnutia. Poslanec Ján 

Bolibruch navrhol doplniť bod Zriadenie Občianskeho výboru Zemianska Dedina. Prednosta 

OcÚ odpovedal, že o tomto návrhu sa bude hlasovať v rámci bodu č. 17 Zriadenie komisií pri 

obecnom zastupiteľstve a voľba ich predsedov. Zo strany prítomných neboli podané ďalšie 

návrhy. Následne dal hlasovať o doplnenom programe zasadnutia. 

Hlasovanie:  prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 
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Obecné zastupiteľstvo sa riadilo týmto programom: 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do obecného zastupiteľstva a odovzdanie 

osvedčení zvolení novozvolenému starostovi a poslancom novozvoleného obecného 

zastupiteľstva  

4. Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce 

5. Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva   

6. Vystúpenie starostu 

7. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia a návrhovej komisie 

8. Poverenie na zástupcu starostu obce  

9. Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť 

zasadnutie obecného zastupiteľstva   

10. Určenie a schválenie sobášiacich 

11. Určenie a schválenie platu starostu obce  

12. Odmeny pre  poslancov, predsedov komisií a členov komisií (poslancov a neposlancov) za 

III. a IV. štvrťrok 2018 

13. VZN Obce Nižná o dani z nehnuteľností na rok 2019 

14. VZN Obce Nižná o miestnych daniach na rok 2019 

15. VZN Obce Nižná o poplatku za komunálny odpad na rok 2019 

16. Schválenie členov Rady školy ZŠ s MŠ v Nižnej a Rady školy ZUŠ Vendelína Habovštiaka 

v Nižnej  

17. Zriadenie komisií pri obecnom zastupiteľstve a voľba ich predsedov 

18. Diskusia 

19. Záver. 

 

Starosta obce nominoval do návrhovej komisie poslanca Martina Žuffu a Rastislava Brčáka. 

Poslanec Rastislav Brčák upresnil úlohu návrhovej komisie. Prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda 

doplnil, že úloha návrhovej komisie je v zmysle Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva 

v Nižnej.  

Hlasovanie:  prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

 

K bodu č. 8 – Poverenie na zástupcu starostu obce 

Starosta obce poveruje poslanca Jána Mišíka zastupovaním starostu obce. Poslanci OcZ to vzali 

na vedomie.  
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K bodu č. 9 – Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať 

a viesť zasadnutie obecného zastupiteľstva   

V zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

poslanci OcZ hlasovaním poverujú poslanca OcZ, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. Do rozpravy sa prihlásil poslanec Jozef Virostko, ktorý 

navrhuje Mgr. Romana Kašubu. Starosta obce navrhol poslanca Jozefa Virostku ako najdlhšie 

pôsobiaceho poslanca v OcZ. Poslanec Jozef Virostko nomináciu prijal. 

Hlasovanie:  prítomní: 10. 

Za 9:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa 1: J. Virostko. 

 

K bodu č. 10 - Určenie a schválenie sobášiacich 

Prednosta OcÚ navrhol ako sobášiacich starostu obce Ing. Jaroslava Rosinu a zástupcu starostu 

obce Jána Mišíka, pričom sobášne dni sa stanovili na pondelok až sobota. Poslanci OcZ 

nepredložili iný návrh. 

Hlasovanie:  prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

 

K bodu č. 11 – Určenie a schválenie platu starostu obce 

Prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda informoval, že mesačný plat starostu sa určuje súčinom 

priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve za predchádzajúci 

kalendárny rok a zákonom stanoveného násobku + percentuálne zvýšenie. Mesačný plat starostu 

obce Nižná bol schválený na ustanovujúcom zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Nižnej dňa  

27.11.2014 vo výške 2 584,- €, t.j. súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom 

hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok a 2,17 násobku+ percentuálne zvýšenie 44,51%. 

Odvtedy  obecné zastupiteľstvo o mesačnom plate nerokovalo.  

Ku dňu 30.11.2018 bola priemerná mesačná mzda zamestnanca v národnom hospodárstve za 

predchádzajúci kalendárny rok 2017 vo výške 954,- € a násobok 2,17. Teda mesačný plat 

starostu obce bol ku dňu 30.11.2018 vo výške 2 992,- €, t.j. súčin priemernej mesačnej mzdy 

zamestnanca v národnom hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok a 2,17 násobku + 

zvýšenie základného platu starostu obce o 44,51%.  

Dňa 1.12.2018 nadobudla účinnosť novela zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a 

platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest, v zmysle ktorej je od 1.12.2018 

zmenený násobok 2,17 na násobok 2,41 (obec od 3001 do 5000 obyvateľov), čím došlo ku 

zákonnému navýšeniu platov starostov a primátorov. Zo zákona sa však zvýši iba základný plat, 

ďalšie zvýšenie základného platu musí schváliť zastupiteľstvo, pričom starostovi obce už nie je 

možné schváliť mimoriadnu odmenu (napr. na ½ rok činnosti). Teda mesačný plat starostu obce 

od 1.12.2018 je vo výške 2 300,-€ t.j. súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom 
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hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok a 2,41 násobku bez zvýšenia základného platu 

starostu obce o 44,51%.  

V prípade zvýšenia základného platu starostu obce o 44,51%, tak ako mal schválené pre štyrmi 

rokmi, by bol mesačný plat starostu obce od 5.12.2018 vo výške 3 324,-€ v hrubom. Táto suma 

predstavuje súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve za 

predchádzajúci kalendárny rok a 2,41 násobku a zvýšenie základného platu starostu obce o 

44,51%. Prednosta úradu JUDr. Jozef Šveda zastupiteľstvu doporučuje, aby sa v rozprave 

zaoberali aj možnosťou zvýšenia základného platu starostu obce o 50% z dôvodu, že už ide o 

starostovo tretie funkčné obdobie s tým, že už v týchto 50% by mal zahrnuté aj preplatenie 

nevyčerpanej dovolenky. V prípade schválenia zvýšenia základného platu starostu obce o 50% 

(teda zvýšenie o 5,49% oproti tomu ako mal schválené pred štyrmi rokmi), by bol plat starostu 

obce od 5.12.2018 vo výške 3 450,-€. Táto suma teda predstavuje súčin priemernej mesačnej 

mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok a 2,41 násobku  

a zvýšenie základného platu starostu obce o 50% (rozdiel +126,-€ oproti predchádzajúcej sume). 

Do rozpravy sa prihlásili poslanci Rastislav Brčák, Ing. Martin Lukaščík, Martin Žuffa a Ing. 

Martin Nákačka. 

Poslanec Rastislav Brčák navrhuje, aby sa odmeny schvaľovali až po uzavretí a vyhodnotení 

roka 2018 - čo sa podarilo splniť z úloh stanovených na rok 2018. 

Poslanec Ing. Martin Lukaščík súhlasí s poslancom Rastislavom Brčákom. Podľa jeho názoru je 

základný plat starostu obce veľmi dobrý. Financie, ktoré by boli priznané starostovi na zvýšenie 

platu sa môžu použiť efektívnejšie, napr. na inžinierske siete. Ak to bude možné, v budúcnosti 

starostovi môžu byť schválené prémie, príp. zvýšenie platu. 

Poslanec Martin Žuffa sa vyjadril, že finančná situácia obce je veľmi dobrá. Nakoľko platy 

v štátnej správe sa zvyšujú, súhlasí s navýšením platu starostu obce. 

Poslanec Ing. Martin Nákačka súhlasí so základným platom, pričom v budúcnosti sa môže plat 

starostu prehodnotiť. V prípade, že obec bude mať dobrý hospodársky výsledok, starostovi obce 

sa môže schváliť finančná odmena napr. za ½ rok a rok jeho práce, príp. navýšiť aj o 70%, ak 

bude na to dôvod. Pri plate starostu musí byť flexibilita. Prednosta OcÚ reagoval, že k platu 

starostu by sa poslanci museli pravidelne vracať a to v júni a v decembri, pričom maximálne 

navýšenie je do 60%. Starosta obce uviedol, že v samospráve nie je možná flexibilita, tu sa 

zohľadňuje priemerný zárobok v národnom hospodárstve. Za samosprávu (obec) hovoria čísla 

a výsledky. Na záverečnom účte má obec nevyčerpané financie a  na základe uskutočnených 

analýz a auditov je hospodárenie obce vzorné. 

 

Hlasovanie o plate starostu obce vo výške 3 450,-€ v hrubom, jedná sa o súčin priemernej 

mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok a 2,41 

násobku  a zvýšenie základného platu starostu obce o 50%: 

prítomní: 10 

za 4:  J. Bolibruch, A. Ličková, J. Mišík, M. Žuffa 

proti 4: R. Brčák, Ing. M. Lukaščík, PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly 

zdržal sa 2:  J. Virostko, Ing. M. Nákačka. 
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Hlasovanie o plate starostu obce vo výške 3 324,-€ v hrubom, jedná sa o súčin priemernej 

mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok a 2,41 

násobku a zvýšenie základného platu starostu obce o 44,51%: 

prítomní: 10 

Za 5:  J. Bolibruch, A. Ličková, J. Mišík, J. Virostko, M. Žuffa 

proti 3: R. Brčák, Ing. M. Lukaščík, PaedDr. S. Opátová 

zdržal sa 2:  Ing. M. Nákačka, Mgr. M. Reguly. 

 

O inom návrhu sa nehlasovalo. V zmysle hlasovania má tak starosta zákonný mesačný plat 

v hrubom vo výške 2 300,-€, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v 

národnom hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok a 2,41 násobku. 

 

Prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda informoval, že je potrebné schváliť paušálnu odmenu 

zástupcovi starostu obce. Návrh je 200,- € mesačne, pričom už nebude poberať odmenu za účasť 

na zasadnutiach OcZ, za predsedníctvo v komisii ani za členstvo v ktorejkoľvek komisii. 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec Martin Žuffa, ktorý sa informoval, či sa jedná o odmenu 

v čistom alebo v hrubom. Prednosta OcÚ uviedol, že sa jedná o odmenu v hrubom a zároveň 

informoval prítomných o úlohách zástupcu starostu obce.  

Hlasovanie:  prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

 

K bodu č. 12 - Odmeny pre  poslancov, predsedov komisií a členov komisií (poslancov a 

neposlancov) za III. a IV. štvrťrok 2018 

Predsedovia komisií predošlého obecného zastupiteľstva predložili návrh odmien pre členov ich 

komisii. Návrh odmien nepredložila komisia výstavby, územného plánovania a dopravy 

a komisia športu a starosta navrhol ich čelenom a predsedom schváliť odmenu v plnej výške. 

Prednosta OcÚ informoval o výške odmeny pre poslancov, predsedov a členov komisií v rámci 

predošlého OcZ. Zo strany prítomných nepodali podané pripomienky. 

Hlasovanie:  prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

 

K bodu č. 13 - VZN Obce Nižná o dani z nehnuteľností na rok 2019 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Nižná o dani z nehnuteľnosti na rok 2019 bol 

poslancom vopred zaslaný na preštudovanie. Zo strany poslancov neboli podané pripomienky. 

Hlasovanie:  prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 
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K bodu č. 14 - VZN Obce Nižná o miestnych daniach na rok 2019 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Nižná o miestnych daniach na rok 2019 bol 

poslancom vopred zaslaný na preštudovanie. Zo strany poslancov neboli podané pripomienky. 

Hlasovanie:  prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

 

K bodu č. 15 - VZN Obce Nižná o poplatku za komunálny odpad na rok 2019 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Nižná o poplatku za komunálny odpad na rok 

2019 bol poslancom vopred zaslaný na preštudovanie.  

Do rozpravy sa prihlásil poslanec Jozef Virostko, ktorý v článku 8, bode 1, písm. e) navrhuje 

navýšiť zníženie poplatku z 10% na 25%. Poslanec Ing. Martin Lukaščík sa informoval na 

poplatok za komunálny odpad prerátaný na kg, nakoľko vo VZN sa uvádza suma na liter. 

Zo strany poslancov neboli podané pripomienky. 

Hlasovanie za VZN Obce Nižná o poplatku za komunálny odpad na rok 2019 s pozmeňujúcim 

návrhom poslanca Jozefa Virostku: 

prítomní: 10. 

Za 9:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, Ing. M. Nákačka, PaedDr. S. 

Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: J. Mišík. 

 

K bodu č. 16 - Schválenie členov Rady školy ZŠ s MŠ v Nižnej a Rady školy ZUŠ 

Vendelína Habovštiaka v Nižnej 

Prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda informoval, že Mgr. Jozefovi Daňovi skončil mandát v Rade 

školy ZŠ s MŠ v Nižnej a takisto poslancovi Rastislavovi Štecovi a Margaréte Koštialovej 

v Rade školy ZUŠ Vendelína Habovštiaka v Nižnej. Starosta obce nominuje poslanca Jána 

Mišíka do Rady školy ZŠ v Nižnej a poslancov Mgr. Mareka Regulyho a Ing. Martina Nákačku 

do Rady školy ZUŠ Vendelína Habovštiaka v Nižnej. 

Do rozpravy sa prihlásili poslanci Rastislav Brčák a Jozef Virostko. 

Poslanec Rastislav Brčák sa informoval, či je potrebné do rady škôl delegovať rovnakých 

členov. Prednosta obce odpovedal, že členovia rady škôl ostávajú bez zmeny. Potrebné je len 

schváliť náhradníkov za členov, ktorí neboli vo voľbách zvolení za poslancov OcZ. 

Poslanec Jozef Virostko sa vyjadril, že ako člen Rady školy pri ZŠ s MŠ v Nižnej sa nezúčastnil 

na posledných troch ich zasadnutiach z dôvodu pracovnej zaneprázdnenosti. Z tohto dôvodu 

navrhuje, aby namiesto jeho osoby bol členom Rady školy pri ZŠ s MŠ v Nižnej poslanec Ing. 

Martin Nákačka, ktorí bude viac nápomocný. 

Poslanci Ján Mišík, Ing. Martin Nákačka, Mgr. Marek Reguly súhlasia s nomináciou do 

uvedenej rady školy. 
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Hlasovanie za poslanca Jána Mišíka za člena Rady školy pri ZŠ s MŠ Nižná namiesto Mgr. 

Jozefa Daňa a poslanca Ing. Martina Nákačku namiesto poslanca Jozefa Virostku: 

prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

 

Hlasovanie za poslanca Mgr. Mareka Regulyho za člena Rady školy pri ZUŠ Vendelína 

Habovštiaka namiesto Rastislava Šteca a poslanca Ing. Martina Nákačku namiesto Margaréty 

Koštialovej: 

prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

 

K bodu č. 17 - Zriadenie komisií pri obecnom zastupiteľstve a voľba ich predsedov 

Poslanec Rastislav Brčák sa prihovoril novým poslancom OcZ. Uviedol, že komisie pri OcZ sú 

vedené poslancami, vzájomne spolupracujú a sú kontrolným orgánom. V prípade, že niektorí 

z poslancov má záujem viesť komisiu, má sa prihlásiť. Keď nebudú poslanci OcZ spokojní 

s predsedom komisie, môžu ho odvolať alebo zrušiť komisiu. 

 

Starosta obce navrhuje zriadiť komisiu na ochranu verejného záujmu a za jej predsedu navrhuje 

poslanca Jána Mišíka. Poslanci nepredložili iný návrh. 

Hlasovanie za zriadenie komisie na ochranu verejného záujmu: 

prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

Hlasovanie za predsedu komisie na ochranu verejného záujmu poslanca Jána Mišíka: 

prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

 

Starosta obce navrhuje zriadiť komisiu sociálnu, zdravotnú a dôchodcov a za jej predsedkyňu 

navrhuje poslankyňu Agátu Ličkovú. Poslanci nepredložili iný návrh. 

Hlasovanie za zriadenie komisie na ochranu verejného záujmu: 

prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 
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Hlasovanie za predsedkyňu komisie sociálnej, zdravotnej a dôchodcov poslankyňu Agátu 

Ličkovú: 

prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

 

Starosta obce navrhuje zriadiť komisiu výstavby, územného plánovania a dopravy. 

Hlasovanie:  prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

Starosta obce uviedol, že predošlý predseda komisie výstavby, územného plánovania a dopravy 

Marián Tuka nemá záujem viesť túto komisiu. Starosta obce oslovil poslanca Rastislava Brčáka, 

ktorý súhlasil s jeho návrhom.  

Do rozpravy sa prihlásil poslanec Ing. Martin Lukaščík, ktorý ako predsedu komisie navrhuje 

poslanca Jána Bolibrucha. Poslanec Ján Bolibruch uviedol, že je členom komisie výstavby, 

územného plánovania a dopravy a nemá záujem byť jej predsedom. Poslanci nepredložili iný 

návrh. 

Hlasovanie za predsedu komisie výstavby, územného plánovania a dopravy poslanca Rastislava 

Brčáka: 

prítomní: 10. 

Za 8:  J. Bolibruch, A. Ličková, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, PaedDr. S. Opátová,                 

Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa 2: R. Brčák, Ing. M. Lukaščík. 

 

Starosta obce navrhuje zriadiť komisiu športu a za jej predsedu navrhuje Andreja Brčáka. 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec Ing. Martin Lukaščík, ktorý ocenil, že Andrej Brčák ako 

mladý človek sa zapája do diania v obci. Preto ho táto nominácia potešila a súhlasí s ňou. 

Poslanci nepredložili iný návrh. 

Hlasovanie za zriadenie komisie športu: 

prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

Hlasovanie za predsedu komisie športu Andreja Brčáka: 

prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 
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Starosta obce navrhuje zriadiť komisiu kultúry a za jej predsedkyňu navrhuje Bc. Danielu 

Štecovú. Poslanci nepredložili iný návrh. Do rozpravy sa prihlásil poslanec Martin Žuffa, ktorý 

informoval, že Bc. Daniela Štecová vykonáva prácu predsedkyne veľmi dobre a pre obec môže 

byť nápomocná aj v budúcnosti.  Hlasovanie za zriadenie komisie kultúry: 

prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

Hlasovanie za predsedkyňu komisie kultúry Bc. Danielu Štecovú: 

prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

 

Starosta obce navrhuje zriadiť komisiu na ochranu verejného poriadku a za jej predsedu 

navrhuje Mgr. Romana Kašubu. 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec Jozef Virostko, ktorý sa vyjadril, že táto komisia je potrebná. 

V obci medzi obyvateľmi sú spory, ktoré sa im darí vyriešiť na obecnej pôde. Predseda komisie 

Ing. Roman Kašuba sa osvedčil ako mediátor, preto súhlasí s jeho nomináciou. 

Hlasovanie za zriadenie komisie na ochranu verejného poriadku:  

prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

Hlasovanie za predsedu komisie na ochranu verejného poriadku Mgr. Romana Kašubu: 

prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

 

Poslanec Ján Bolibruch navrhol zriadiť Občiansky výbor Zemianska Dedina. 

Hlasovanie:  prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

Starosta obce navrhol za predsedu Občianskeho výboru Zemianska Dedina poslanca Jána 

Bolibrucha. Poslanci nepredložili iný návrh. 

Hlasovanie:  prítomní: 10. 

Za 9:  R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, PaedDr. S. 

Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa 

 proti: 0 zdržal sa 1: J. Bolibruch. 
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Prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda informoval predsedov komisií, že do 18. decembra 2018 

predkladajú starostovi obce návrhy na členov jednotlivých komisií pri OcZ. 

Hlasovanie:  prítomní: 10. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. M. Reguly, J. Virostko, M. Žuffa. 

 proti: 0 zdržal sa: 0. 

Starosta obce uviedol, že komisie pri OcZ pracujú bez problémov, výborná spolupráca je 

s Občianskym výborom Zemianska Dedina. Komisie pri OcZ sú poradným orgánom starostovi 

obce a predsedovi komisie, preto je dôležité, aby za členov vyberali profesionálov. 

Starosta obce otvoril rozpravu: 

Poslankyňa Agáta Ličková navrhuje zvýšenie štvrťročných odmien pre členov komisií na 30,- € 

a predsedov komisií pri OcZ na 60,- € a poslancom za účasť na zasadnutiach OcZ na 70,- €. 

Členky komisie sociálne, zdravotnej a dôchodcov majú akcie, na ktorých prípravu a priamu 

realizáciu musia vyhradiť veľa voľného času. 

Poslanec Jozef Virostko hodnotí korektnejšiu predvolebnú kampaň v porovnaní s kampaňou 

pred 4 rokmi. Poslanci OcZ sú kolektívom, ktorý môže napredovať. Starostu obce požiadal 

o vysvetlenie situácie poslanca Martina Žuffu (je zamestnancom obce, pričom v zmysle zákona 

poslanec OcZ nemôže byť zamestnancom obce). Informoval sa, či bude vypísané výberové 

konanie na referenta kultúry. Starosta obce uviedol, že poslanec Martin Žuffa ukončil pracovný 

pomer s obcou k 30.11.2018, ako aj poslanec Ján Mišík. Poslanec Martin Žuffa je od 1.12.2018 

zamestnancom Technických služieb Nižná, pričom bude vykonávať práce aj pre obecný úrad. 

Na pozíciu referent kultúry nebude vypísané výberové konanie. Poslanci Martin Žuffa a Ján 

Mišík budú vykonávať úlohy, ktoré im zadá riaditeľ technických služieb. Starosta obce uviedol, 

že navonok pôsobila predvolebná kampaň ako korektnejšie, lenže oproti minulosti bolo 

podaných viac trestných oznámení.  

Poslanec Ing. Martin Lukaščík požaduje vypracovanie súhlasov v zmysle GDPR (spracovanie 

osobných údajov, zverejňovanie fotografií zo zasadnutí OcZ). Starosta obce je za to, aby sa 

okrem jednej fotografie do Nižnianskych ozvien, nezverejňovali fotografie vyhotovené 

z ustanovujúceho zasadnutie OcZ.  

Poslanec Rastislav Brčák poďakoval za dôveru pri nominácii na predsedu stavebnej komisie, 

bude sa snažiť pracovať svedomito. Chce sa vzdať odmien pre poslanca OcZ a predsedu 

komisie. Namiesto odmien navrhuje kúpiť notebook pre poslancov a komisie pri OcZ, čím by 

odpadla administrácia pre ekonómku obce s vyplácaním odmien. Upozornil, že pracovná náplň 

poslanca Martina Žuffu bola informatik, nie referent kultúry. Podľa jeho názoru je potrebné 

vyriešiť situáciu, že obec nemá kultúrneho referenta, čo bola aj požiadavka komisie kultúry. 

Poslanec Ing. Martin Lukaščík poďakoval poslankyni Agáte Ličkovej za návrh o zvýšenie 

odmien poslancom. Súhlasí so vzdaním sa odmien poslancov za účasť na zasadnutiach OcZ. 

Ekonómka obce Jana Bečková upozornila poslancov OcZ, že zložením sľubu sa stali 

zamestnancami obce na nepravidelný príjem v zmysle zákonov o sociálnom a zdravotnom 

poistení. Je potrebné včas nahlásiť zmeny: práceneschopnosť, výkon práce v zahraničí, zmena 

bankového účtu, zmena zdravotnej poisťovne a zmena občianskeho preukazu. Táto povinnosť 

platí aj pre predsedov a členov komisií pri OcZ. 
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K bodu č. 18 – Diskusia 

V bode Diskusia je určený priestor na otázky, námety, prípadne pripomienky prítomných 

z radov obyvateľov. Pani Božena Žuffová sa informovala, či bol starostovi schválení základný 

plat, voči ktorému má námietky. Nakoľko starosta obce urobil veľa pre obec, zaslúži si zvýšenie 

platu. Upozornila, že poslanci OcZ zastupujú obyvateľov Nižnej, nie samých seba. Poslanec 

Martin Lukaščík reagoval, že podľa jeho názoru je plat v sume 2 300,- € dostačujúci.  

Pán Tomáš Vasek predniesol svoje otázky na starostu obce. 

 

K bodu č. 19 – Záver 

Na záver starosta obce prisľúbil, že naplní svoje ciele uvedené vo volebnom programe, 

s prípadnými malými obmenami. Poprosil poslancov, aby „boli spolu“, spoločne dokážu 

zrealizovať podstatne viac cieľov.  

Starosta obce upresnil termín nasledujúceho zasadnutia OcZ a to utorok 18. decembra 2018 so 

začiatkom o 16.00 hod. Na tomto zasadnutí je potrebné schváliť rozpočet obce pre rok 2019, 

pričom v roku 2019 sa môžu schvaľovať zmeny. Návrh rozpočtu pre rok 2019 je zverejnený 

a poslancom OcZ bude včas doručený. Bez schváleného rozpočtu bude obec v rozpočtovom 

provizóriu, kedy môže čerpať obmedzené množstvo financií a to bežné výdavky na chod úradu. 

Poslanec Rastislav Brčák sa informoval na vytvorenie e-mailových adries poslancov OcZ. 

Prednosta OcÚ uviedol, že dnešným dňom (8.12.2018) po zložení sľubu môžu byť zriadené.  

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva o 17.30 hod.  

 

 

 

 

 .............................................. ............................................ 

                      JUDr. Jozef Šveda                                          Ing. Jaroslav Rosina 

                prednosta obecného úradu                                                 starosta obce  

 

 

 

 

 

Overovatelia:      ...........................................   ............................................ 

       Agáta Ličková              Ing. Martin Lukaščík  

 

 

 

 

 

Zapisovateľka:     ...........................................  

                                   Veronika Latková 

 


